

သင် အာစကားပြောပြော အလှူမျိုးဖြစ်ဖြစ် သို့မဟုတ် သင်၏နေထိုင်မှုအဆင့်က ဘာပဲဖြစ်ဖြစ် ကျွန်ုပ်တို့က အားလုံးအတွက် ဖွင့်ပေးထားပြီး ကျွန်ုပ်တို့နိုင်ပါသေးသည်။

အိမ်တွင်းအကြမ်းဖက်မှုက ကျွန်ုပ်တို့အချိန်မျိုးတွင်ပင် ရုပ်တန်မည့်မဟုတ်ပါ။ အမှန်တကယ်မှာ လူအတော်များများသည် သုံးခြားခွဲပြီး အိမ်တွင် ပိုပြီးနေလာရသည့်အတွက် ယင်းအဖြစ်အပျက် ပိုများလာမည်ကို ကျွန်ုပ်တို့ စိတ်ပူနေပါသည်။ (ပုံဖြစ်လာနိုင်သည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ယူဆပါသည်။) ယင်းအပိုင်းတွင် ယခုအချိန် အတောအတွင်း နှင့် နောက်ပိုင်း၌ ကျွန်ုပ်တို့၏လက်ရှိ အရွယ်ရောက်သူနှင့်ကလေး ဖောက်သည်များ အတွက် ကျွန်ုပ်တို့၏ ဝန်ဆောင်မှုများအားလုံးကို ပေးအပ်ရန် ဆက်လက်ကတိပြုပါသည်။

Aအရေးပေါ် နားခိုရာနေရာ၊ ၂၄ နာရီ အရေးပေါ်ဟော့တ်လိုင်း နှင့် ကလေးသူငယ်များအတွက် အစီအစဉ် ကဲ့သို့သော ဝန်ဆောင်မှုအချို့က စစ်ဆေးမှုပုံစံသစ် နှင့် လိုခြံရေးလုပ်ဆောင်မှုများ နှင့် လိုအပ်သောအချိန်တွင် နားခိုရာနေရာဆိုင်ရာ ထပ်ဆောင်းရွေးချယ်စရာများဖြင့် ပိုမိုမာကျောစွာ ဆက်လက်လည်ပတ်ပါမည်။ အခြားဝန်ဆောင်မှုများကို ဖုန်း သို့မဟုတ် အခြားအလိုခြံဆုံး မည်သည့်ပုံစံမဆိုဖြင့် ပေးအပ်ပါမည်။ အကယ်၍ သင့်သည် သင်၏အရင်းနှီးဆုံးလက်တွဲဖော်၏ အကြမ်းဖက်မှုမှ လွတ်မြောက်သူတစ်ဦးဖြစ်ပါက သို့မဟုတ် ထိုကဲ့သို့သောသူကို ထောက်ပံ့ရန် အကူအညီပေးနေပါက ကျွန်ုပ်တို့၏ အရေးပေါ်ဟော့တ်လိုင်းဝန်ထမ်းအား သင့်ထံတွင်ရှိနိုင်သည့် လိုခြံရေးဆိုင်ရာလိုအပ်ချက်တစ်ခုခုအကြောင်း သို့မဟုတ် သင့်အနေဖြင့် ယခုပင် စိတ်ပိုင်းဆိုင်ရာ အထောက်အကူလိုအပ်နေပါက ပြောပြရန် ဖုန်းနံပါတ် (412) 687-8005 တွင် ဆက်သွယ်ခေါ်ယူပါ။

Aထပ်ဆောင်းပြီးလည်း ကျွန်ုပ်တို့၏ ဥပဒေရေးရာ အကျိုးဆောင်ဌာနက အရင်းနှီးဆုံးလက်တွဲဖော်၏အကြမ်းဖက်မှုမှ လွတ်မြောက်လာသူများထံမှ ဖုန်းခေါ်ဆိုသည့် ဥပဒေရေးရာနှင့်ဆက်စပ် မေးခွန်းများ နှင့် စိုးရိမ်ပူပန်စရာများကို လက်ခံနေပါသေးသည်။ ဌာနကို ဖုန်းနံပါတ် 412-355-7400၊ လူဦးရေ 5 တွင် ဆက်သွယ်ခေါ်ဆိုနိုင်ပါသည်။ အကယ်၍ ဝန်ထမ်းတစ်ဦးထံ သင်ခေါ်ဆိုမရရှိပါက ကျေးဇူးပြု၍ သင်၏အမည်၊ ဖုန်းခေါ်ဆိုမှုကို သင်လက်ခံနိုင်သည့် ဖုန်းနံပါတ်ပါသည့် အသေးစိတ် မက်ဆေ့ချ်တစ်ခု ချန်ထားခဲ့ပါ။ ထို့အပြင် အကယ်၍ သင့်အားဖုန်းခေါ်၍မရနိုင်ပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံ ဖုန်းပြန်ခေါ်ရန် သို့မဟုတ် မက်ဆေ့ချ် ချန်ထားခဲ့ရန် ဘေးကင်းမှုရှိ မက်ဆေ့ချ်ချန်ထားခဲ့ပါ။

ကျွန်ုပ်တို့၏ အခြားဝန်ဆောင်မှုများအားလုံးကို ပိုမိုမာကျောစွာ ဆက်လက်လည်ပတ်နေပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ ဘာလုပ်သည်ဆိုသည့်အကြောင်း ပိုမိုလေ့လာရန် ကျွန်ုပ်တို့၏ wcspittsburgh.org ဝက်ဘ်ဆိုက်တွင် ကျေးဇူးပြု၍ ကြည့်ရှုပါ။ ပြင်းပြင်ထန်ထန် နေထိုင်မှုကောင်းဖြစ်လာရန် အန္တရာယ် အမြင့်ဆုံးရှိနေသူများက လူမှုရေးအရ ခုခံခွာခွာနေခြင်းမှ အကျိုးအမြတ်ရရှိစဉ်တွင် ယင်းက အရင်းနှီးဆုံးလက်တွဲဖော်၏အကြမ်းဖက်မှုမှ သားကောင်များအပါအဝင် အချို့လူများအား မလွဲမရောင်သာ ပိုမိုထိခိုက်လွယ်စေလိမ့်မည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ကျင့်သုံးအချို့က ဆိုပါသည်။ ဒါက သင် တစ်ကိုယ်တည်းဖြစ်နေသည်ဟု မဆိုလိုပါ။ ကျွန်ုပ်တို့နှင့် အဆက်အသွယ် မပြတ်ရှိလိုပါက ကျွန်ုပ်တို့ထံ ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။ သင် ဘာစကားပြောပြော ကျွန်ုပ်တို့ဘာသာပြန်ပံ့ပိုးပေးပါမည်။ အကူအညီပေးရန် ကျွန်ုပ်တို့ရှိနေပါသည်။